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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/23 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 31 marca 2023 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 11:04, a zakończyła się 

o godzinie 13:05. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 14 radnych (nieobecny był radny Krzysztof Wers). 

Ponadto w sesji uczestniczyło 11 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią 

załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji.  

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich obecnych i oglądających sesję mieszkańców, a także 

złożył gratulacje nowo wybranym sołtysom obecnym na sesji. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 

308). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2023 r. (druk nr 309). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2023-2030 (druk nr 310). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki (druk nr 311). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Zachodniopomorskiego na realizację zadania publicznego (druk nr 312). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Siemyśl 

na 2023 r. (druk nr 313). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz nieczystości ciekłych na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 314). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości (druk nr 315). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego “Korpus 

Wsparcia Seniorów w Gminie Siemyśl” na rok 2023 (druk nr 316). 
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15. Sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu z realizacji zadań 

wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 

2022 (druk nr 317). 

16. Sprawozdanie opisowe z realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Siemyślu za 2022 r. z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie 

Siemyśl na rok 2023 (druk nr 318). 

17. Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

18. Zamknięcie sesji. 

Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 31 marca 2023 r. Poinformował o wydaniu 

pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał wniesionych pod obrady sesji. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy połączonego posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu sesji.  

Przewodniczący Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Wojciech 

Pańka przedstawił informację dotyczącą pracy komisji podczas posiedzenia w dniu 

10 lutego 2023 r., podczas którego ustalono kalendarz imprez kulturalno-sportowych 

na 2023 r. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy ww. komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił 

informację dotyczącą posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się 10 lutego 

2023 r.  

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy ww. komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił 

informację dotyczącą pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy 

ponadto dołączył do gratulacji dla nowo wybranych sołtysów oraz podziękował 

organizatorom obchodów Dnia Kobiet w Charzynie i Trzyniku. 

Uwag lub wniosków dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

Informacja dotycząca pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu sesji. 

 

Następnie Skarbnik Gminy Dorota Galant (dalej: Skarbnik Gminy) omówiła 

projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 
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2023 r. (druk nr 308). Niniejszy projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

sesji.  

Radny Stanisław Chabera podziękował Skarbnikowi Gminy za szczegółowe 

przedstawienie przedmiotu projektu uchwały i zapewnił o odpowiedniej współpracy 

radnych w zakresie kształtowania budżetu gminy z uwagi na niesprzyjającą sytuację 

finansową. 

Wójt Gminy zwrócił uwagę na to, że pogorszenie sytuacji budżetowej gminy 

związane jest również z niesprzyjającymi warunkami ekonomicznymi w kraju i na 

świecie. Przypomniał również o konieczności poniesienia nakładów finansowych na 

zrealizowanie projektów dotyczących gminnych inwestycji drogowych, na które 

gmina otrzymała dofinansowanie. 

Radny Jacek Pliszka zapytał, dlaczego została zmniejszona kwota subwencji 

oświatowej. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że niższa kwota wynika zapewne ze 

zmniejszonej liczby uczniów uczęszczających do szkół na terenie gminy. Wyjaśniła 

również, że owo zmniejszenie nastąpiło w stosunku do kwoty, która została 

przedstawiona wcześniej przez Ministerstwo Finansów, tj. po utworzeniu projektu 

budżetu państwa na 2023 r. Obecnie przyznana kwota subwencji jest wyższa od tej z 

2022 r. 

 Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 276/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2023 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 309). Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na wysoki koszt inwestycji 

prowadzonych przez gminę w tym roku i wskazał kwotę ponad 22 mln zł. 

Skarbnik Gminy sprostowała wypowiedź Przewodniczącego Rady mówiąc, że 

ww. kwota dotyczy wartości szacunkowych obejmujących również poprzednie lata i 

wyjaśniła, że w tym roku wydatki inwestycyjne obecnie kalkulowane są na poziomie 

prawie 15 100 000,00 zł. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 277/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Siemyśl na 2023 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2023-2030 (druk 

nr 310 – załącznik nr 15 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 



4 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 278/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2023-2030 stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki (druk nr 311 

– załącznik nr 18 do protokołu sesji). 

Radny Stanisław Chabera, jako Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że projekt ww. uchwały został 

zaopiniowany przez członków komisji pozytywnie ze względu na niesprzyjającą 

sytuację ekonomiczną gminy i przeprosił sołtysów za tę decyzję. 

Wójt Gminy poinformował, że została wyliczona szacowana kwota 

przeznaczona na utworzenie funduszu sołeckiego. Przewodniczący Rady podał jej 

wysokość - 387 035,76 zł. 

Radna Grażyna Martysz-Kociak stwierdziła, że ww. środki przydadzą się 

przede wszystkim do odpowiedniego zakończenia inwestycji rozbudowy szkoły w 

Charzynie, która będzie służyć wszystkim okolicznym sołectwom. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 279/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego na realizację zadania 

publicznego (druk nr 312 – załącznik nr 21 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 280/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Zachodniopomorskiego na realizację zadania publicznego stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Mirosław Gładki (dalej: Zastępca Wójta) 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Siemyśl na 

2023 r. (druk nr 313 – załącznik nr 24 do protokołu sesji). 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 281/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Siemyśl na 2023 r. stanowi załącznik nr 26 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 
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Zastępca Wójta omówił projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 

314 – załącznik nr 27 do protokołu sesji). 

Radny Stanisław Chabera stwierdził, że ceny wskazane w ofertach 

przedsiębiorców prowadzących działalność koncesjonowaną w zakresie odbierania 

ww. odpadów (według których ustalono stawki wskazane w niniejszym projekcie 

uchwały) są wygórowane. 

Zastępca Wójta odniósł się do spostrzeżenia ww. radnego mówiąc, że stawki 

wskazane w projekcie uchwały stanowią tzw. ceny rynkowe, które są zależne przede 

wszystkim od wysokości kosztów prowadzenia działalności przez ww. 

usługodawców. 

Radny Stanisław Chabera zapytał, czy ceny wskazane w ww. ofertach były 

negocjowane. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że nie, ponieważ składanie ofert nie wiązało się 

z prowadzeniem procedury przetargowej, a służyło ustaleniu wysokości maksymalnej 

stawki, jaką mogą pobierać ww. przedsiębiorcy w ramach wykonywania usługi w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Siemyśl. 

Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała, ilu przedsiębiorców prowadzi ww. 

działalność na terenie gminy. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że w rejestrze gminnym widnieją: 

- 3 firmy prowadzące działalność w zakresie wywozu nieczystości stałych; 

- 3 albo 4 firmy prowadzące działalność w zakresie wywozu nieczystości ciekłych. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 282/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie Gminy Siemyśl stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały sprawie odstąpienia od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości (druk nr 315 – załącznik nr 30 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 283/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 31 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości stanowi załącznik nr 32 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz.12:15. Obrady sesji zostały 

wznowione o godz. 12:27. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu Agnieszka Bany (dalej: 

Kierownik OPS) omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
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osłonowego “Korpus Wsparcia Seniorów w Gminie Siemyśl” na rok 2023 (druk nr 

316 – załącznik nr 33 do protokołu sesji). 

Radna Grażyna Martysz-Kociak stwierdziła, że ww. program jest 

wszechstronny i istotny dla osób starszych, dlatego też warto kontynuować jego 

realizację w bieżącym roku. 

Kierownik OPS poprosiła o naniesienie poprawki w ww. programie – tj. zmianę 

wyrazu „ilość” na „liczba” w części VI. załącznika do projektu uchwały. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 284/XXXVII/23 stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 

osłonowego “Korpus Wsparcia Seniorów w Gminie Siemyśl” na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 35 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Kierownik OPS przedstawiła sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Siemyślu z realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej za rok 2022 (druk nr 317 – załącznik nr 36 do protokołu sesji). 

Radna Grażyna Martysz-Kociak poinformowała o pozytywnym wyniku kontroli 

przeprowadzonej w OPS w Siemyślu w 2022 r. z realizacji zaleceń z 2019 r. 

dotyczących wykonywania ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, 

a także złożyła gratulacje z tego tytułu. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących ww. sprawozdania nie wniesiono. 

 

Kierownik OPS przedstawiła sprawozdanie opisowe z realizacji zadań 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu za 2022 r. z wykazem potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej w Gminie Siemyśl na rok 2023 (druk nr 318 – załącznik nr 37 do 

protokołu sesji). 

Radny Stanisław Chabera poprosił Kierownika OPS o przedstawienie zasad 

finansowania pobytu pensjonariusza domu pomocy społecznej. 

Kierownik OPS omówiła ww. zasady. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących ww. sprawozdania nie wniesiono. 

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

1) Przewodniczący Rady poinformował o piśmie Prezesa Sądu Rejonowego w 

Kołobrzegu dotyczącym potrzeb sądu w zakresie wykonywania prac społecznych dla 

nieletnich oraz o przedstawieniu przez Wójta Gminy Siemyśl pisemnej informacji o 

braku możliwości zorganizowania ww. prac; informacja dla Rady Gminy – wraz z ww. 

pismami - stanowią załącznik nr 38 do protokołu sesji; 

 

2) Przewodniczący Rady poinformował o wysłaniu przez Wójta Gminy Siemyśl 

i Wójta Gminy Rymań pism do Starosty Kołobrzeskiego w sprawie konieczności 

zorganizowania publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu 

kołobrzeskiego – z i do Kołobrzegu – m. in. przez miejscowości: Świecie 

Kołobrzeskie, Morowo, Byszewo, Kędrzyno, Niemierze (załączniki nr 39 i 40 do 

protokołu sesji), a następnie poprosił radnego Grzegorza Łojka o zabranie głosu w tej 

sprawie.  

Ww. radny powiedział, że: 
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- mieszkańcy sołectw Kędrzyno i Byszewo zostali poinformowani o czynnościach 

podejmowanych w tym temacie podczas zebrań wiejskich kolejno w dniach 21 i 23 

marca br. w Byszewie; 

- podczas spotkania ze Starostą Kołobrzeskim (w którym uczestniczyła również 

Sołtys Sołectwa Kędrzyno Karolina Ciechowska oraz radny Krzysztof Wers) nie 

uzyskano nowych informacji, poza tą o planowanym remoncie nawierzchni 

drogowej na trasie Byszewo-Niemierze, która – według radnego – nie ma 

większego związku ze sprawą; 

- liczy na interwencję posła na Sejm RP Czesława Hoca, którego powiadomiono o 

ww. problemie. 

Przewodniczący Rady odniósł się do stwierdzenia ww. radnego dotyczącego 

kwestii remontu nawierzchni ww. odcinka drogi mówiąc, że zły stan nawierzchni 

drogowej na trasie Niemierze-Byszewo ma duże znaczenie w tej sprawie, dlatego że 

m. in. z tego powodu przewoźnicy nie chcą planować przebiegu trasy przez ten 

odcinek. 

Radny Łojek odpowiedział na komentarz Przewodniczącego Rady mówiąc, że 

autobus wcześniej i tak nie jeździł na ww. odcinku, a jeśli miałby przejeżdżać tą 

drogą, to miałaby ona niewielkie znaczenie w stosunku do całości planowanej trasy 

na terenie gminy. 

Wójt Gminy: 

- poinformował, że uczestniczył w kilku spotkaniach (m. in. z Wójtem Gminy Rymań, 

potencjalnymi przewoźnikami, Starostą i Wicestarostą Kołobrzeskim, radnym 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego Henrykiem Carewczem), które 

„budziły nadzieję”, jednak de facto nie rozwiązały one problemu braku komunikacji 

autobusowej w ww. miejscowościach; 

- przyznał rację Przewodniczącemu Rady co do istotnego znaczenia planowanego 

remontu nawierzchni drogi na trasie Niemierze-Byszewo w tej sprawie; 

- powiedział, że obecna dopłata do 1 km dla przewoźników w wysokości 3,00 zł jest 

nieadekwatna do realiów rynkowych oraz kosztów ponoszonych przez 

przewoźników (przedsiębiorcy, z którymi rozmawiał wskazywali, że powinna to być 

kwota ok. 6,00 – 8,00 zł do 1 km); 

- poinformował, że przedsiębiorcy-przewoźnicy są zainteresowani ewentualnym 

otwarciem linii od miejscowości Dębica w Gminie Rymań przez ww. wsie w Gminie 

Siemyśl do Kołobrzegu (i z powrotem); 

- stwierdził, że procedury dotyczące ww. dopłat i zawierania umów w sprawie 

przewozów powinny być przeprowadzane na szczeblu wojewódzkim; 

- powiadomił, że w dalszym ciągu prowadzi różne rozmowy dotyczące całości 

sprawy. 

Przewodniczący Rady powiedział, że dziwi go postawa władz Powiatu 

Kołobrzeskiego w tej sprawie ze względu na to, że planowana trasa miałaby 

przebiegać przez 4 gminy, które leżą w granicach tego powiatu i w związku z tym 

należałoby zorganizować powiatowe przewozy pasażerskie. 

Radny Grzegorz Łojek odniósł się do ww. słów ogólnie przedstawiając 

stanowisko Starosty Kołobrzeskiego, który uważa, że problem dotyczy przede 

wszystkim obu gmin (tj. Gminy Rymań i Gminy Siemyśl), ponieważ to ich zadaniem 

jest zapewnienie odpowiedniego dojazdu dla mieszkańców. 

Wójt Gminy nawiązał do kwestii możliwości zapewnienia transportu 
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wewnętrznego między gminami mówiąc, że takie „połączenie” wymagałoby podjęcia 

złożonych procedur  oraz uchwał poszczególnych rad gmin, miasta Kołobrzeg i 

powiatu, a także zatrudnienia właściwej osoby do rozliczania i koordynowania 

przebiegu planowanej trasy oraz znalezienia odpowiedniego miejsca 

umożliwiającego realizację tych zadań; 

 

3) Przewodniczący Rady odczytał pisemne podziękowania dyrekcji szkoły 

podstawowej w Siemyślu dla radnej Grażyny Martysz-Kociak za wspieranie szkoły w 

edukacji ekologicznej uczniów poprzez organizację wycieczek mających na celu 

poszerzenie wiedzy dzieci o środowisku, a także za ogromną życzliwość i rozumienie 

potrzeb szkoły. Po przekazaniu ww. pisma ww. radna wyraziła wyrazy wdzięczności 

oraz poinformowała m. in. o tym, że ww. wycieczki to wyjazdy do Ogrodów Hortulus 

w Dobrzycy oraz do Skansenu Chleba w Ustroniu Morskim; 

 

4) Przewodniczący Rady przeczytał treść kartek okolicznościowych z 

życzeniami świątecznymi od Kierownika i pracowników OPS oraz od Stowarzyszenia 

Użytkowników Psychiatrycznej Opieki Zdrowotnej oraz Ich Rodzin i Przyjaciół 

"Feniks" w Kołobrzegu; 

 

5) Radny Stanisław Chabera poinformował o tym, że złożył petycję do Zarządu 

Powiatu w Kołobrzegu w sprawie remontu odcinka drogi na trasie Siemyśl-Białokury 

oraz odczytał treść odpowiedzi na ww. petycję (która stanowi załącznik nr 41 do 

protokołu sesji). 

Przewodniczący Rady, w odniesieniu do wskazanego w ww. odpowiedzi 

zarzutu braku współfinansowania przez gminę tzw. wkładu własnego niezbędnego 

do otrzymania środków dofinansowujących całą inwestycję (tj. remont odcinka 

drogowego Siemyśl-Gorawino), poprosił Wójta Gminy o odnalezienie pisma, w 

którym władze powiatu wskazały wysokość kwoty, jaką Gmina Siemyśl miała 

przeznaczyć w ramach partycypowania w ww. kosztach (po to, by wykazać, że 

gmina chciała pomóc finansowo, jednak nie miała na to wystarczających środków). 

Wójt Gminy: 

- powiedział, że władze powiatu złożyły odpowiedni wniosek o dofinansowanie, 

jednak właściwy projekt nie został zrealizowany ze względu na brak uiszczenia 

kwoty wkładu własnego; 

- poinformował, że Urząd Gminy Siemyśl otrzymał od władz powiatu informację o 

podziale procentowym kwoty wkładu własnego na poszczególne jednostki 

samorządowe zaangażowane w inwestycję i na jego podstawie pracownicy Urzędu 

Gminy Siemyśl obliczyli, że gmina miałaby ponieść koszt ok. 800 tys. zł; 

- powiadomił, że ww. kwota wynikała z kosztów całej inwestycji, tj. remontu drogi na 

trasie Siemyśl-Gorawino, przy czym gminie najbardziej zależało na modernizacji 

odcinka Siemyśl-Białokury, dlatego też Gmina Siemyśl deklarowała wsparcie 

finansowe przede wszystkim dla tej części drogi, odpowiednio do swoich możliwości 

budżetowych; 

- przedstawił założenia planowanej wówczas inwestycji; 

- przypomniał o fakcie dofinansowania przed gminę remontu drogi powiatowej przy 

ul. Szkolnej w Charzynie w wysokości ok. 150 tys. zł i poinformował, że podobną 

kwotę gmina była w stanie przeznaczyć na ww. inwestycję; 
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- zwrócił uwagę na dużo mniejsze możliwości finansowe gminy w stosunku do innych 

jednostek samorządowych zaangażowanych w ww. inwestycję oraz przypomniał o 

swoich publicznych wypowiedziach w sprawie dyskryminacji gminy w zakresie 

podejmowania powiatowych inwestycji drogowych. 

Radny Stanisław Chabera uzupełnił wypowiedź Wójta Gminy mówiąc, że 

odcinek Siemyśl-Gorawino stanowi część dróg powiatowych, w związku z czym 

podjęcie inwestycji należało do zadań powiatu, dlatego też władze powiatu powinny 

się wstydzić braku jej realizacji. Zwrócił również uwagę na to, że użytkownikami tej 

drogi są nie tylko mieszkańcy Gminy Siemyśl, ale również mieszkańcy Gminy 

Rymań, którzy dojeżdżają nią do pracy oraz kierowcy, którzy korzystają z niej w 

ramach trasy alternatywnej dla drogi ekspresowej S6; 

 

6) Radna Grażyna Martysz-Kociak poprosiła Wójta Gminy o interwencję w 

sprawie udrożnienia studzienki znajdującej się na brukowanej drodze w pobliżu 

budynku w Nieżynie, w którym znajduje się sala wiejska oraz mieszkania osób 

prywatnych, ze względu na tworzące się kałuże podczas opadów uniemożliwiające 

przejście do ww. lokali oraz do pobliskiego placu zabaw i sklepu.  

Wójt Gminy odpowiedział, że podejmie odpowiednie działania w tej sprawie 

oraz wspomniał o rozwiązaniu podobnego problemu w Byszewie; 

 

7) Radny Stanisław Chabera poinformował, że nadal nie uzyskał odpowiedzi 

ani nie podjęto konkretnych działań w sprawie wniosku złożonego do Zarządu Dróg 

Powiatowych (dalej: ZDP) dotyczącego wycinki drzew powodujących utrudnienia i 

zagrożenie bezpieczeństwa ruchu drogowego na odcinku Białokury-Świecie 

Kołobrzeskie. 

Wójt Gminy: 

- poinformował, że pracownicy ZDP sukcesywnie usuwają odrosty drzew w 

poszczególnych miejscowościach na terenie gminy; 

- powiadomił, że we wniosku do projektu budżetu powiatu zawarł prośbę o coroczny 

przegląd stanu drzew na terenie gminy; 

- zwrócił uwagę na potencjalne zagrożenia związane z brakiem podjęcia ww. działań, 

które może spowodować silny wiatr; 

- zapewnił, że podejmie interwencję w tej sprawie; 

 

8) radny Jacek Pliszka poinformował o: 

- zgłoszeniu do ZDP konieczności uzupełnienia ubytków w pasie drogowym na 

drodze powiatowej nr 3311Z przez Wójta Gminy (przebiegającej przez Trzynik); 

- złożeniu interpelacji w sprawie pilnej naprawy pobocza w pasie drogowym na 

odcinku drogi powiatowej nr 3314Z w Trzyniku (załącznik nr 42 do protokołu sesji). 

Wójt Gminy odniósł się do słów ww. radnego mówiąc, że pierwszą ww. usterkę 

zgłosił do kierownika ZDP odpowiedzialnego za utrzymanie dróg powiatowych. 

Poinformował również o zasygnalizowaniu tej samej osobie potrzeby naprawy 

poboczy dróg powiatowych znajdujących się bezpośrednio przy odcinkach drogi 

ekspresowej S6; 

 

9) Przewodniczący Rady oraz Wójt Gminy, w imieniu swoim i pracowników 

Urzędu Gminy Siemyśl, złożyli życzenia świąteczne wszystkim obecnym na sesji 
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oraz mieszkańcom gminy; 

 

10) Przewodniczący Rady, na prośbę członków Koła Gospodyń Wiejskich w 

Charzynie, zaprosił wszystkich uczestników oraz słuchaczy obrad sesji na 20-lecie 

„Wielkanocy z Tradycją”, które odbędzie się 1 kwietnia 2023 r. od godz. 11:00 w sali 

wiejskiej w Charzynie. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 45).  

 
 
 

Przewodniczący Rady 
 
 

Janusz Tasak 

Protokołowała: Justyna Sacha 
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